
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2023-05-09 14:47:47

Ciuca: Suma propusa în proiectul privind reducerea cheltuielilor bugetare este de 5

miliarde de lei

Prim-ministrul Nicolae Ciuca a declarat marti ca suma propusa  prin proiectul de ordonanta privind

reducerea cheltuielilor bugetare  este de 5 miliarde de lei, având în vedere ca pe primul trimestru s-a 

înregistrat un deficit de 4,5 miliarde de lei, venituri neîncasate la  buget, iar masurile cuprinse în actul

normativ sunt masuri de  'chibzuiala, de cumpatare a cheltuirii banului public'.

El a fost întrebat de jurnalisti despre stadiul proiectului ordonantei de urgenta privind reducerea cheltuielilor

bugetare.

"Am discutat cu ministrul Finantelor chiar ieri, a venit cu o propunere.  Ordonanta este în transparenta publica.

Suma pe care ne-a prezentat-o  domnul ministru este de aproximativ 5 miliarde. Masurile pe care le-am  adaugat

au fost cele legate de asigurarea lantului scurt de  aprovizionare între fermieri si retaileri sau alti operatori care 

asigura livrarea catre populatie a produselor alimentare. Am considerat  ca producatorii români trebuie sa fie

sprijiniti în acest fel si sa  eliminam intermediarii de pe lantul dintre fermieri si vânzare si în  felul acesta sa existe

si o gestionare a pretului produselor alimentare.  Şi, de asemenea, am luat o decizie - care mi se pare foarte corecta

-  de reducere cu 50% a posturilor de consilieri la nivelul demnitarilor  publici", a mai declarat Nicolae Ciuca.

Premierul a subliniat ca suma rezultata ca urmare a propunerilor de  reducere a cheltuielilor bugetare este si cea

avuta în vedere de  guvernanti la momentul începerii discutiilor pe acest subiect.

"Nu încercati sa induceti panica. Am discutat cu dumneavoastra si v-am  spus cât se poate de onest ca cifrele pe

care le-am avut pe masa la  momentul la care s-a discutat despre acest masuri, care sunt masuri de  chibzuiala, de

gestionare, de cumpatare a cheltuielilor, au fost în  cuantumul sumei de aproximativ 4,5 miliarde de lei. Acestia au

fost  banii care nu s-au colectat pe primul trimestru", a explicat Ciuca.

Totodata, el a aratat ca domeniile Sanatate si Educatie ramân  prioritare, întrebat despre faptul ca în proiectul de

ordonanta nu apare  nicio precizare legata de exceptii la angajari în sistemul de sanatate  si în cel de educatie.

"De aceea este în transparenta publica, sa poata sa fie modificata  ordonanta. Cu certitudine, ne-am asumat toti

liderii: domeniul sanatatii  si al învatamântului nu vor fi afectate de aceasta ordonanta", a  afirmat Ciuca.

El a adaugat ca în cele doua domenii nu vor fi înghetate angajarile.
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